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Abstract (en)
The invention relates to a gearless drive device for an elevating device, notably an elevator. The device comprises a motor (6), a brake (4), a drive
plate (2) and a casing (8) and is characterized in that the motor (6) and brake (4) are together housed in the casing (8). By means of a bearing
sleeve (27) and bearings (34,5) the shaft is mounted in a self-supporting manner in a face-end opening (36) of the casing (8).

Abstract (de)
Eine getriebelose Antriebsvorrichtung für ein Hebezeug, insbesondere für einen Aufzug, mit einem Motor 6, einer Bremse 4 und einer Treibscheibe 2
sowie einem Gehäuse 8 zeichnet sich dadurch aus, daß in dem Gehäuse 8 der Motor 6 und die Bremse 4 zusammen angeordnet sind. Die Welle ist
mittels einer Lagerhülse 27 und Lagern 34, 35 in einer stirnseitigen Gehäuseöffnung 36 an dem Gehäuse 8 freitragend gelagert. <IMAGE>
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